



الخبرات العمليّة

1. محاضرة مجانية في فرع تمريض صحة الأسرة والمجتمع 2016-2017 في كلية التمريض / جامعة بابل.
2. تدريسي في قسم التمريض 2017-2018 بالكلية الجامعية الحلة.
3. تدريسي في قسم التمريض 2018-2021 بالكلية الجامعية بالطوسي.
4. تدريسي في قسم التمريض بالكلية الكوت الجامعية 2021- حتى الآن

المؤهلات العلميّة

- جامعة بغداد / كلية التمريض/ بكالوريوس تمريض / 2002-2003
جامعة بابل / كلية التمريض
ماجستير تمريض في تمريض صحة الأسرة والمجتمع / 2015
جامعة بابل / كلية التمريض
دكتوراه تمريض في تمريض صحة الأسرة والمجتمع / 2019

الدورات التدريبية

1. شهادة مشاركة في دورة طرق التدريس بجامعة القصيم الخضراء 2017.
2. اجتياز اختبار القدرات التدريسية بجامعة القصيم الخضراء 2018.
3. شهادة مشاركة في دورة تدريب المدربين (TOT) في مؤسسة العراقية للتقافة 2019.
4. شهادة مشاركة في دورة معايير جودة المختبرات الجديدة بكلية الطوسي الجامعية 2020
5. شهادة مشاركة في دورة سلامة اللغة العربية بجامعة التكنولوجيا 2021.
6. شهادة مشاركة في دورة كفاءة الحاسبات بجامعة الفرات الأوسط التقنية 2021.

البحوث المنشورة

1. معدل الحدوث والوفيات بين المصابات بسرطان الثدي في العراق 2017-2018: دراسة وبائية
2. السمات الوبائية للعمليات القيصرية بين حالات الحمل المقبولة في مستشفيات الإمام الصادق التعليمية
3. انتشار عدوى فيروس الحصبة بين الأطفال في محافظة بابل ، 2017-2019: تحليل بيانات وصفي بأثر رجعي
4. انتشار استهلاك النرجيلة وإدمان الإنترنت بين الحضور في مقهى بمدينة الحلة
5. تقييم مستوى الفلق لدى عموم سكان العراق خلال جائحة كورونا

معلومات الاتصال

07802565355	
Ali.F.Alsaadi@alkutcollege.edu.i	
نكر	
2 تشرين الأول 1980	
متزوج	
بابل – الهاشمية	
عراقية	
العربية	

العنوان الوطني

تدريسي

المهارات

- نشر البحوث
- طرائق تدريس

اللغات

العربية, الإنكليزية



Name & Personal Brief

ALI FARIS ABDUL-HUSSEIN

AL-ASSDI

Contact Info



+9647802565355



Ali.F.Alsaadi@alkutcollege.edu.i



Male



2 October 1980



Married



Babylon - Hashemite



Iraqi



Arabic

Skills

Publish research

Teaching methods

Languages

Arabic, English

Experience

1. Free-lance lecture in Family and Community Health Nursing Branch 2016-2017 in College of Nursing / Babylon university.
2. Instructor (lecturer) in Department of Nursing 2017-2018 in Hilla University College.
3. Instructor (lecturer) in Department of Nursing 2018-2021 in Al-Toosi University College.
4. Instructor (lecturer) in Department of Nursing in Al-Kout University College

Education

BAGHDAD UNIVERSITY/ COLLEGE OF NURSING

Bachelor degree in nursing/ 2002-2003

BABYLON UNIVERSITY/ COLLEGE OF NURSING

M.S.C. in Family and Community Health Nursing / 2015

BABYLON UNIVERSITY/ COLLEGE OF NURSING

Ph.D. in Family and Community Health Nursing / 2019

Courses

1. Certificate of participation in the Teaching Methods Course at Qassim Green University 2017.
2. Passing the Teaching Aptitude Test at Qassim Green University 2018.
3. Certificate of participation in the Training of Trainers (TOT) course at Al-Araqah Foundation for Culture 2019.
4. Certificate of Participation in the New Laboratory Quality Standards Course at Al-Tusi University College 2020
5. Certificate of participation in the Arabic language safety course at the University of Technology 2021.

Published articles

1. The incidence and mortality rate among women with breast cancer in Iraq 2017-2018: an epidemiological study
2. Epidemiological features of caesarean sections among accepted pregnancies in Imam Sadiq Teaching Hospitals
3. Prevalence of measles virus infection among children in Babil Governorate, 2017-2019: a retrospective descriptive data analysis
4. The prevalence of hookah consumption and internet addiction among the audience in a cafe in the city of Hilla
5. Assessing the level of anxiety among the general population of Iraq during the Corona pandemic